
Zápisnica z 28 zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zálesí,

konaného dňa 23.2.2010

Program:            1. Otvorenie zasadnutia - určenie zapisovateľa a overovateľov  

     zápisnice

                  2.  Voľba návrhovej komisie

3.  Kontrola plnenia uznesení z  8.12.2010

4.  Plnenie rozpočtu za rok 2009

5.  Návrh rozpočtu na rok 2010 a výhľadových rozpočtov 

      na roky 2011 – 2012

6.  Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu 

     na rok 2010

7.   Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti 

      za rok 2009

8.  Rôzne:

     a) Prijatie daru na rozšírenie komunikácie

     b) Schválenie Zadania pre spracovanie urbanistickej štúdie 

         v Lokalite  U Rusa

     c) informácia o pripravovanom zámere výstavby

         rímskokatolíckeho kostola v obci Zálesie 

9. Uznesenie

10. Záver

Ad 1. Zasadnutie zahájil a po celý čas viedol p. starosta Meško. Za zapisovateľa určil p. 

Čechovú, pracovníčku obecného úradu, za overovateľov zápisnice p. Ing. M. Perger 

a M.Brincko.

Ad 2. Za členov návrhovej komisie boli schválení: p. Z. Červenková, J. Dóza, J. Války

Ad 3. Kontrola plnenia uznesení. Ku kontrole plnenia uznesení neboli vznesené pripomienky.



Ad 4. Plnenie rozpočtu za rok 2009 /tvorí prílohu č. 1/ predniesla p. kontrolórka Ing. 

Fülöpová. Poslanci prednesený materiál vzali na vedomie.

Ad 5. Návrh rozpočtu na rok 2010 a výhľadových rozpočtov na roky 2011-2012 predniesol 

Ing. R. Turok-Heteš. /tvorí prílohu č. 2/ materiál bol vyvesený vo verejných tabuliach k 

pripomienkovaniu od 2.2.2010. Poslancov oboznámil z jednotlivými položkami . Poslanci k 

predloženému rozpočtu nemali žiadne pripomienky.

Ad 6 Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Návrhu rozpočtu na rok 2010  /tvorí prílohu č. 3/ 

predniesla p. kontrolórka Ing. Fülöpová. Konštatovala že rozpočet na rok 2010 je zostavený v 

súlade s rozpočtovou klasifikáciou ustanovenou MF SR. Rozpočet je členený na bežný na 

kapitálový rozpočet. Poslanci prednesený materiál vzali na vedomie.

Ad 7 Správa hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2009 /tvorí prílohu č. 4/ 

predniesla p. Ing. Fülöpová. Kontrolná činnosť vykonaná za obdobie 1.1.2009 do 31.12.2009 

bola zameraná na kontrolu príjmov, výdavkov a finančných operácii obce, kontrolu 

zákonnoisti, účinnosti a efektívnosti hospodárenia s majetkom obce, kontrolu vybavovania 

sťažností a petícií, kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva, kontrola hospodárenia 

s finančnými prostriedkami poukázanými materskej škole, školskej jadálni, kontrolu 

dodržiavania interných predpisov obce. Poslanci prednesený materiál vzali na vedomie.

Ad 8 a/ Prijatie daru na rozšírenie komunikácie -  jedná sa o rozšírenie Lesnej cesty v časti pri 

Rusovi p.č. 1211/11 záhrada o výmere 98 m2 od Miloša Butyku, nar. 15.3.1961 a Evy 

Butykovej nar. 6.5.1961 bytom Puškinova 26, Ivanka pri Dunaji 

Ad 8 b/  Zadanie pre spracovanie urbanistickej štúdie v lokalite U Rusa NB17. 

Obstarávateľom návrhu je STAV-TRADE, s.r.o. Bratislava, spracovateľom  je Atelier 3M, 

s.r.o., Bratislava. Návrh zadania bol vypracovaný v súlade s ÚP obce Zálesie. Návrh zadania 

bol poslancami jednomyseľne schválený.

Ad 8 c/ Informácia o pripravovanom zámere výstavby rímskokatolíckeho kostola v obci 

Zálesie. p. starosta informoval o miestnej ankete konanej dňa 7.2.2010 v Kultúrnom dome v 

Zálesí. Ankety sa zúčastnilo 254 občanov. Celkový počet platných lístkov bol 252. Za lokalitu 

„pri Obecnom úrade“ - 61. Za lokalitu „za kultúrnym domom“ - 191. Ďalej informoval, že v 

piatok 26.2.2010 príde z arcibiskupského úradu p. vikár a p. farár, ktorí posúdia po obhliadke 

jednotlivých lokalít vhodnejšie miesto na výstavbu rímskokatolíckeho kostola.



Diskusia:  - p. Cibira – do akej miery bude OZ rešpektovať výsledky ankety p. starosta 

odpovedal, že toho času to nevie ešte povedať,  p. Cibira – rozhodnutie je v rukách 

arcibiskupského úradu? p. starosta odpovedal, že tak by som to nepovedal, ale bude to pri 

rozhodovaní veľmi dôležité.

p. Červenková  - pripomenula, že ankety sa zúčastnilo 254 občanov čo je veľmi malá vzorka 

obyvateľstva.

p. Musilová – každý mal možnosť zúčastniť sa ankety, ak neprišli aj to je názor

p. Cibira – názor zo strany občanov by mal byť rešpektovaný

p. Rafaj – položil otázku, že v prípade volieb ak príde 252 občanov k volebným úrnám pri 

komunálnych a iných volbách  budú zvolený poslanci a starosta ? Samozrejme že budú a to je 

to isté.

p. Prokopovič – ja som o ankete nevedel. Systém ankety nebol v poriadku.

p. Páleník – anketa nebolo férová, nebolo to propagované rozhlasom ani verejná schôdza 

nebole k danej problematike na čo reagoval p. Cibira, že tletáky boli vložené do každej 

schránky a v nedeľu 31.1.2010 bola o 10.00 hod v Kultúrnom dome bola verejná diskusia, 

kde sa zúčastnilo min. 100 ľudí.

p. Vallo pripomenul, že len na jednom lístku bol uvedený nesúhlas s výstavbou kostola.

p. Cibira – informoval, že združenie Spirituál obnovil kaplnku vo vnútri a teraz by chceli 

obnoviť vonkajšiu fasádu. Už aj oslovili firmu, ktorá by fasádu mala realizovať. Práce by mali 

byť ukončené do hodov. Žiadajú od obce finančný príspevok

Reagoval p. starosta- poprosil p. Cibiru o rozpočet, ktorí bude podklad pre stavebnú a 

finančnú komisiu. Konečná výška bude odsúhlasená OZ po odporúčaní stavebnej a finančnej 

komisie. 

 p. Páleník – poďakoval za spoluprácu za Klub dôchodcov v minulom roku a za príspevok, 

ktorý bol odsúhlasený v rozpočte na rok 2010 pre Klubu dôchodcov, požiadal aj o vyriešenie 

problému  z vrecami na separovaný odpad, vrecia by mali zastrčiť do schránky alebo do plota 

a nie prehodiť do dvora a kým príde z práce z vreca sú len kúsky nakoľko ich pes roztrhá, 



vrecia potom nespĺňajú svoj účel a robia skôr neporiadok. p. starosta prisľúbil, že tento 

problém už hlásili aj viacerí občania a bude ho riešiť s f. Ekolo s.r.o., určite nájdu riešenie.

p. Musil – má pripomienku,že po roztopení snehu čo bude so psími výkalmi, ktoré sú všade 

po verejných priestranstvách , chodníkoch. p. starosta reagoval, že to bolo preberané práve na 

pracovnej porade poslancov, neboli na to vyčlenené financie v rozpočte a bude sa to musieť 

upratať spoločnými silami.

p. Pokrývková – pripomienka ku komunikácii na Domky, nedá sa prejsť ani peši ani bicyklom 

len autom a kto nemá auto sa odtial ani nedostane. p. starosta reagoval, že cesty sa budú 

vysprávkovať asi v takom meradle ako v minulom roku na viac nemáme teraz peniaze

p. Bríš – pripomienka na Poľnej ulici nie je rozumieť rozhlas 

Ad 9/ Uznesenie 

 
UZN č. 01/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

konštatuje, 

že je uznášania schopné, lebo zo 7 poslancov je prítomných 7

UZN č. 02/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

volí 

návrhovú komisie v nasledovnom zložení: Ing. Červenková, Jozef Války, Jozef Dóza

UZN č. 03/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení zo dňa 8.12.2009.

UZN č. 04/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 

berie na vedomie 

Plnenie rozpočtu za rok 2009.



UZN č. 05/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

schvaľuje 

rozpočet na rok 2010 a výhľadové rozpočty na roky 2011 a 2012

UZN č. 06/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

berie na vedomie 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce Zálesie k Návrhu rozpočtu na rok 2010

UZN č. 07/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí 

berie na vedomie 

Správu hlavného kontrolóra obce Zálesie o kontrolnej činnosti za rok 2009

UZN č. 08/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

súhlasí  s prijatím daru pozemku na   rozšírenie komunikácie Lesnej cesty  p.č. 1211/11 

záhrada o výmere 98 m2 od Miloša Butyku, nar. 15.3.1961 a Evy Butykovej nar. 6.5.1961 

bytom Puškinova 26, Ivanka ori Dunaji

   

UZN č. 09/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

schvaľuje

Zadanie pre spracovanie urbanistickej štúdie v Lokalite  U Rusa.

UZN č. 10/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

berie na vedomie 

informáciu p. starostu  o pripravovanom zámere výstavby rímsko-katolíckeho kostola v obci 

Zálesie.

UZN č. 11/02/2010



Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

berie na vedomie 

výsledok ankety, konanej dňa 7.2.2010 ohľadom umiestnenia rímskokatalického kostola v Zálesí

UZN č. 12/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

berie na vedomie 

požiadavku p. Cibiru /združenie Spirituál/ ohľadom spolufinancovania rekonštrukcie kaplnky v 

Zálesí. Konečná výška bude odsúhlasená OZ na základe odporúčania stavebnej a finančnej 

komisie po predložení všetkých potrebných materiálov pánom Cibirom.

UZN č. 13/02/2010

Obecné zastupiteľstvo v Zálesí

berie na vedomie 

námety a pripomienky občanov uvedené v zápisnici.

p. starosta dal hlasovať za prednesené uznesenia:

Uznesenie bolo schválené všetkými 7 poslancami

Ad 10/ Záver

p starosta  poďakoval prítomním za účasť a ukončil zasadnutie 

Overovatelia zápisnice:

Ing. Marián Perger ….....................................

Milan Brincko       ….....................................

V Zálesí, dňa 23.2.2010                                                       Ing. Jozef Meško

                                                                                              starosta obce




